

HKLBA

http://www.hklba.org/new/index.php?option=com_content&view=article&id=770%3Apenalty-on-improper-substitutes-approved-on-23913&catid=41%3Abye-laws&Itemid=229&lang=en

Penalty on improper substitutes (Approved on 23/9/13)



The Council of Management approved the following changes:

2. BYE-LAWS OF THE LEAGUE COMPETITION (GENERAL)

The Bye-laws in this section will apply to all National League Competitions unless otherwise specifically modified within the specific provision of the particular League Competition. The National League Competitions shall be managed and controlled by the National League Panel. The National League Panel Chairman shall be the Vice President of the Association delegated the responsibility following the Annual General Meeting, and at least two other panel members who shall be members of the Council of Management. **When a player or side violates a bye-law and the penalty is not clearly defined, the League Panel can recommend any penalty to Council of Management for endorsement.**

3.8.b **When a player breaches Bye-law 2.12.c improper use of substitutes**, or 2.12.e playing more than one game in same original fixture, the side for which he/she plays the second match shall have 2 points deducted from its match score. The opposing side shall have 2 points added if the team in which the defaulting player was the opponent lost, and one point if the team drew.

4.8.b **When a player breaches Bye-law 2.12.c improper use of substitutes**, or 2.12.e playing more than one game in same original fixture, the side for which he/she plays the second match shall have 2 points deducted from its match score. The opposing side shall have 2 points added if the team in which the defaulting player was the opponent lost, and one point if the team drew.

The change is effective immediately and will be incorporated in next bye-law release.

使用不合適替補球員的罰則（於 2013 年 9 月 23 日通過）



2013 年 9 月 23 日之管理委員會會議已通過修改以下附例：

2. 聯賽附例（一般）

除某些聯賽的特定條款外，所有總會聯賽賽事將採用此附例。聯賽小組負責管理及監控聯賽賽事，聯賽小組的主席應由總會副會長出任，及最少兩位小組成員，他們都應是管理委員會成員。當一名球員或一枝球隊違反某一附例，而該違規行為並未訂有明確罰則，聯賽小組可向管理委員會建議罰則並由委員會確認執行。

3.8.b 假如一位球員違反附例 **2.12.c** 有關不當使用替補球員的規定，或違反附例 **2.12.e**，一名球員如在原定的賽期已經出賽，但又參加了同一週的補賽，他 / 她第二次出賽的隊伍將在績分表上被扣兩分，如果在違規球員比賽的線道上對賽的一隊落敗，未違規的隊伍可得回兩分，打和則獲加一分。

4.8.b 假如一位球員違反附例 **2.12.c** 有關不當使用替補球員的規定，或違反附例 **2.12.e**，一名球員如在原定的賽期已經出賽，但又參加了同一週的補賽，他 / 她第二次出賽的隊伍將在績分表上被扣兩分，如果在違規球員比賽的線道上對賽的一隊落敗，未違規的隊伍可得回兩分，打和則獲加一分。

是次修訂已經即時生效，並會包括在下次修正的附例中。